

PATENT ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1

Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT

CONVEYING PARTY DATA

Name	Execution Date
Franck BAUDINO	02/14/2010
Laurent BAUDINO	02/14/2010

RECEIVING PARTY DATA

Name:	Franck BAUDINO
Street Address:	18 Rue Pierret
City:	Neuilly-sur-Seine
State/Country:	FRANCE
Postal Code:	92200

Name:	Laurent BAUDINO
Street Address:	6-8 Avenue Montespan
City:	Paris
State/Country:	FRANCE
Postal Code:	75016

Name:	Laurent FILIPPI
Street Address:	79 Bd Bourdon
City:	Neuilly-sur-Seine
State/Country:	FRANCE
Postal Code:	92200

PROPERTY NUMBERS Total: 1

Property Type	Number
Application Number:	12677351

CORRESPONDENCE DATA

Fax Number: (703)683-1080

501133940

PATENT
REEL: 024158 FRAME: 0349

CH \$40.00 12677351

Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.

Phone: 7036830500
Email: MAIL@BACONTHOMAS.COM
Correspondent Name: BACON & THOMAS, PLLC
Address Line 1: 625 SLATERS LANE
Address Line 2: FOURTH FLOOR
Address Line 4: ALEXANDRIA, VIRGINIA 22314-1176

ATTORNEY DOCKET NUMBER:	BAUD3002/JEK
NAME OF SUBMITTER:	J. ERNEST KENNEY

Total Attachments: 4

source=Assignment#page1.tif
source=Assignment#page2.tif
source=Assignment#page3.tif
source=Assignment#page4.tif

**CONTRAT DE CESSION DE QUOTE PART
DE DEMANDES DE BREVET**
(partie US d'un brevet international
Et brevet américain)

Entre :

M. Franck BAUDINO, né le 02 septembre 1974 à Aix-en-Provence, de nationalité française, demeurant 18 Rue Pierret, 92200 Neuilly-sur-Seine (France),

Et

M. Laurent BAUDINO, né le 14 août 1978 à Aix-en-Provence, de nationalité française, demeurant 6-8 Avenue Montespan, 75016 Paris (France),

Ci-après désignés «**Les Cédants**»,
D'une part,

Et

M. Laurent FILIPPI, né le 01 juin 1973 à Aix-en-Provence, de nationalité française, demeurant 79 Bd Bourdon, 92200 Neuilly-sur-Seine (France).

Ci-après désigné «**Le Cessionnaire**»,
D'autre part,

Etant précisé que le terme «**Parties**» désignera les Cédants et le Cessionnaire, et que «**Partie**» désigne soit les Cédants, soit le Cessionnaire,

Préambule :

Les Cédants sont titulaires :

- de la demande de brevet international déposée le 11 septembre 2007 sous le n° **PCT/FR2007/051906** et publiée sous le n° **WO/2009/034238** désignant les **USA**, désignant une «*cabine de santé*»,
- de la demande de brevet américain déposée le 11 septembre 2008, sous priorité de la demande de brevet précédente, sous le n° **12/283,428** et publiée sous le n° **US 2009-0137882** le 28 mai 2009 et désignant un

**ASSIGNMENT OF SHARES OF
PATENT APPLICATIONS**
(US part of an international patent
And American patent)

Between:

Mr. Franck BAUDINO, born on September 2nd, 1974 in Aix-en-Provence, of French nationality, domiciled 18 Rue Pierret, 92200 Neuilly-sur-Seine (France),

And

Mr. Laurent BAUDINO, born on August 14th, 1978 in Aix-en-Provence, of French nationality, domiciled 6-8 Avenue Montespan, 75016 Paris (France),

Hereinafter referred to as "**the Assignors**",
On the one hand,

And

Mr. Laurent FILIPPI, born on June 1st, 1973 in Aix-en-Provence, of French nationality, domiciled 79 Bd Bourdon, 92200 Neuilly-sur-Seine (France),

Hereinafter referred to as «**the Assignee**»,
On the second hand,

The word "**Parties**" refers to both the Assignors and the Assignee, the word "**Party**" refers to either the Assignors or the Assignee,

Whereas:

The Assignors are the owners of:

- the International patent application filed on September 11th, 2007 under n° **PCT/FR2007/051906** and published under n° **WO/2009/034238** designating the **USA**, and designating an "health cabin";
- the American patent application filed on September 11th, 2008, with priority of the former patent application, under n° **12/283,428** and published under n° **US 2009-0137882** on May 28th, 2009, and designating a "system and a method for

LB
1
PATENT

<p>« système et méthode de détection de maladie endémique ou épidémique » (« system and a method for detecting an endemic or an epidemic disease »).</p>	<p><i>detecting an endemic or an epidemic disease».</i></p>
<p>Le Cessionnaire souhaite devenir co-titulaire de ces demandes de brevet aux cotés des Cédants, ce qu'ils acceptent.</p> <p>En conséquence de quoi, les Parties sont convenues de définir par la voie du présent Contrat les termes et conditions auxquels les Cédants cèdent au Cessionnaire une quote-part des droits qu'ils détiennent sur ces demandes de brevet.</p>	<p>The Assignee wishes to become co-owner of these patent applications alongside the Assignors who accept it.</p> <p>Consequently, Parties agree to define through this agreement terms and conditions upon which the Assignors assign to the Assignee a share of the rights they hold on these patent applications.</p>
<p>Ceci exposé, il a été convenu de ce qui suit :</p>	<p>Therefore, the following has been agreed:</p>
<p>Article 1 : Cession</p> <p>Par le présent contrat, les Cédants cèdent au Cessionnaire, qui l'accepte, une quote-part des droits qu'ils détiennent sur :</p> <ul style="list-style-type: none"> - la demande de brevet international déposée le 11 septembre 2007 sous le n° PCT/FR2007/051906 et publiée sous le n° WO/2009/034238 en ce qu'elle désigne les seuls USA, - la demande de brevet américain déposée le 11 septembre 2008, sous priorité de la demande de brevet précédente, sous le n° 12/283428 et publiée sous le n° US 2009-0137882 le 28 mai 2009. 	<p>Article 1: Assignment</p> <p>Pursuant to this agreement, Assignors assign to the Assignee who accepts it, a share of the rights they hold on:</p> <ul style="list-style-type: none"> - the American part of the International patent application filed on September 11th, 2007 under n° PCT/FR2007/051906 and published under n° WO/2009/034238; - the American patent application filed on September 11th, 2008, with priority of the former patent application, under n° 12/283428 and published under n° US 2009-0137882 on May 28th, 2009.
<p>Ces deux demandes de brevets sont ci-après identifiées comme « les Demandes de brevet ».</p> <p>En exécution de cette cession, la répartition des droits des co-propriétaires est établie de la façon suivante :</p> <ul style="list-style-type: none"> - M. Franck BAUDINO : 80% des droits sur les Demandes de brevet - M. Laurent BAUDINO : 10% des droits sur les Demandes de brevet - M. Laurent FILIPPI : 10% des droits sur les Demandes de brevet. 	<p>These two patent applications are hereinafter referred to as "Patent Applications".</p> <p>As a result, the shares are distributed in the following manner:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Mr. Franck BAUDINO: 80% of the rights upon the Patent Applications; - Mr. Laurent BAUDINO: 10% of the rights upon the Patent Applications - Mr. Laurent FILIPPI: 10% of the rights upon the Patent Applications.
<p>Article 3 : Prix</p> <p>La présente cession est réalisée en contrepartie du paiement d'un prix forfaitaire de 4.200 (Quatre mille deux cents) FRS</p>	<p>Article 2: Price</p> <p>As the counterpart of the assignment of shares, the price is a lump sum of 4.200 (Four thousand two hundred) FRS</p>

euros correspondant à 10 % des frais et honoraires engagés à la date de signature du présent contrat par les Cédants pour procéder au dépôt des Demandes de brevet.

Article 3 : Garantie

Les Cédants ne donnent pas d'autre garantie que celle résultant de l'existence matérielle des Demandes de brevet.

Au cas où l'une ou l'autre des Demandes de brevet viendrait à ne pas être délivrée ou validée ou être déclarée nulle par décision d'un office national ou régional ou d'une cour de justice, le Cessionnaire ne pourront prétendre à aucune indemnité compensatoire.

Article 4 : Publicité et frais à venir

Les Parties s'engagent à procéder aux formalités d'inscription de la présente cession auprès de l'OMPI et/ou de l'Office américain USPTO.

Etant précisé que tous les frais se rapportant aux Demandes de brevet, notamment les frais d'inscription, de procédure et de maintien en vigueur dus à compter de la signature du présent contrat, seront à la charge de chaque Partie au pro-rata des droits qu'elles détiennent sur les Demandes de brevet.

Article 5 : Actions en justice

Les Cédants déclarent n'avoir intenté aucune action en justice et qu'ils ne sont partie à aucun litige impliquant l'une ou l'autre des Demandes de brevet.

Le Cessionnaire pourra agir en justice aux cotés des Cédants à l'encontre des actes de contrefaçon de l'une ou l'autre des Demandes de brevet (et des brevets qui en seront issus) commis antérieurement à la présente cession et non prescrits.

Article 6 : Loi applicable et juridictions compétentes

Le présent Contrat est soumis à la loi française.

Tout différend ou contestation se rapportant à l'interprétation ou à l'exécution de cette cession

Euros corresponding to 10% of the fees and costs spent by the Assignors until the date of signature of this agreement to file the Patent Applications.

Article 3 : Warranty

The Assignors only guarantee the actual existence of the Patent Applications.

Should one of the Patent Applications not be granted or validated or be revoked upon decision of a national or regional patent office or of a court of justice, the Assignee shall not claim compensation.

Article 4 : Registration and future costs

Parties agree to take necessary steps to have this assignment registered before the WIPO and/or the USPTO.

All fees relating to the Patent Applications, including registration fees, grant procedure fees and annual fees to be paid from the date of signature of this agreement shall be borne by the Parties in function of the shares each Party owns on the Patent Applications.

Article 5 : Judicial actions

The Assignors acknowledge having not initiated any litigation and are no part of a pending litigation involving one of the Patent Applications.

The Assignee is entitled to prosecute alongside the Assignors any unprescribed infringement of one of the Patent Applications (and granted patents delivered from the Patent Applications) having occurred since the effective date of this agreement.

Article 6 : Governing law and Court having jurisdiction

This agreement is governed by French law.

Any disagreement relating to the construction or the execution of this assignment that could not

L B

f3 1f PATENT

REEL: 024158 FRAME: 0353

qui ne pourrait être réglés par accord amiable des Parties sera soumis au Tribunal de Grande Instance de Paris.

be solved on an amicable manner shall be dealt by the Paris High Court ("Tribunal de Grande Instance de Paris") only.

Article 7 : Entrée en vigueur

La présente cession prend effet à compter de la date de signature.

Article 7: Entry In force

This agreement is effective from its date of signature.

Fait le/ Signed on 14/02/10

En 3 exemplaires/copies

M. Franck BAUDINO
Cédant



M. Laurent BAUDINO
Cédant



M. Laurent FILIPPI
Cessionnaire

